
 

Aan: het college van B & W van Huizen    
Van: S.H. van Klink, VVD Huizen 
Datum: 17 januari 2019 
Betreft: Commissievragen over niet doorgaan Avondvierdaagse 
_______________________________________________________________________________ 

Geacht College,  

Naar aanleiding van het (digitale) artikel van Het Nieuwsblad van Huizen van woensdag 
16 januari 2019 willen wij u enkele vragen stellen.  

Uit het artikel blijkt dat het bestuur van de Avondvierdaagse Huizen het besluit heeft 
moeten nemen om de Avondvierdaagse in 2019 niet door te laten gaan. De 
belangrijkste oorzaak hiervoor is het gebrek aan verkeersregelaars, waardoor de 
organisatie geen garantie kan geven voor een veilig verloop. 

De VVD Huizen vindt dit een belangrijk evenement voor de Huizer schooljeugd waar 
sport en bewegen onder de aandacht van de hele Huizer bevolking wordt gebracht en 
de jeugd vanachter het ‘computerscherm’  vandaan moet komen. 

Daarom hebben wij de volgende vragen, waarop wij graag antwoord willen hebben in 
de commissie Sociaal Domein: 

1. Is het college op de hoogte van dit probleem? 
2. Is er over deze kwestie contact geweest tussen de organisatie en het college? 
3. Is het mogelijk dat het college nu samen met de organisatie onderzoekt welke 

ondersteuning de gemeente aan de organisatie kan geven om deze editie nog 
mogelijk te maken en op deze manier deze mooie Huizer traditie in ere 
gehouden kan worden. 

Wij zien de beantwoording graag tegemoet in de vergadering van de commissie Sociaal 
Domein van woensdag 22 januari a.s. 

  
Met vriendelijke groet, 
S.H. van Klink 
VVD Huizen 


